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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 22. 04. 2024  

 

PhDr. Kereštanová: 

Chcem sa spýtať, ako mesto plánuje riešiť záchytné parkoviská, alebo či vôbec plánujeme 

riešiť záchytné parkoviská pre kamióny a pre veľké dodávkové autá. Kedysi to parkovisko 

bolo za žltou budovou, dnes ako stojí Tesco, teraz mám pocit, že tie rôzne veľkorozmerné 

autá, veľkotonážne, stoja po parkoviskách. Či teda plánujeme niečo s parkovaním takýchto 

vozidiel.  

 

PhDr. Čižmár: 

Túto problematiku priamo vo svojej kompetencii rieši mestská polícia už v zmysle všeobecne 

záväzného nariadenia, ktoré sme upravovali práve aj kvôli takýmto situáciám, kedy 

dochádzalo k parkovaniu niektorých áut, hlavne nákladných áut na sídliskových priestoroch. 

Priamo vo všeobecne záväznom nariadení máme vytipované časti mesta, ide o tzv. záchytné 

parkoviská, kde takto môžu odparkovať svoje vozidlá. Pokiaľ parkujú  na priestoroch, ktoré 

nie sú na to určené, ide o sídliskové priestory, rieši ich mestská polícia. Pokiaľ sa s takýmto 

postupom zo strany nejakého dopravcu stretávate, že vedome porušuje takýto predpis, 

pokojne môžete aj tento problém avizovať mestskej polícii. Rieši na dennej báze niekoľkokrát 

aj formou upozornenia, aj potom priamo reštrikčne pokutou, čiže toto sa deje pravidelne, 

musia si jednoducho títo dopravcovia zvyknúť, že pokiaľ nedisponujú vlastným parkoviskom 

na to určeným tak, ako to majú niektoré špedičné spoločnosti, tak musia potom využívať 

záchytné parkoviská, ktoré nie sú možno v tesnej blízkostí ich bývania, ale na druhej strane sú 

na to presne určené. Čo sa týka áut alebo kamiónov, ťaháčov, ktoré prichádzajú z ukrajinskej 

strany alebo smerujú na ukrajinskú stranu, toto je vec, ktorá sa rieši komplexne v rámci 

východného Slovenska. Momentálne aj na základe iniciatívy vlády Slovenskej republiky sa 

rozbehla aktivita, samosprávy budú oslovené s požiadavkou na vytipovanie takýchto 

záchytných miest vo svoje blízkosti. Zatiaľ nie je presne určené o aké plochy má ísť, kde by 

mali byť približne, alebo ktoré sú vhodné miesta, len vzhľadom na situáciu, ktorá sa denno-

denne deje už nejaký čas myslím, že trištvrte roka, či už na diaľničnom úseku pri Bidovciach 

alebo potom v časti za Michalovcami smerom na Humenné, musí štát riešiť túto situáciu. Aj 

v tejto súvislosti bolo oslovené mesto Trebišov, zatiaľ na neformálnom stretnutí z poverenia 

podpredsedu vlády, aby zvažovalo takúto možnosť vyčleniť odstavné časti, kde takéto 

kamióny alebo ťaháče budú môcť odparkovať bez možnosti nejakého obmedzenia ďalšej 

dopravy, či už v rámci mesta alebo v jeho extraviláne. Táto situácia sa rieši aj komplexne. Tá 

otázka, ktorú si položila ty, pani poslankyňa, smeruje k porušovaniu VZN niektorými 

obyvateľmi, ktorí navyše disponujú nákladnou dopravou. Túto vec má v úlohe, v riešení 

mestská polícia. Čiže, pokiaľ sa stretávaš s nejakým takým takýmto konaním, pokojne adresuj 

takýto podnet aj na mestskú políciu, ale rieši sa to na dennej báze.  

 

 


